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W najbliższym czasie mieszkańcy Bodzowa nie doczekają się komunikacji miejskiej. Sam proces

zbierania i tworzenia dokumentacji zajmie rok. Ale ZIKiT chce tę inwestycje wprowadzić do Wieloletniej

Prognozy Finansowej.

W 2016 roku powstała koncepcja przebudowy ulic Widłakowej, Nierównej i Bodzowskiej, po to

by wyznaczyć małą pętlę autobusową. W 2017 roku na podstawie tej koncepcji miał być

ogłoszony przetarg w trybie „Zaprojektuj i zbuduj”, a w tegorocznym budżecie przeznaczono

300 tys. zł na stworzenie dokumentacji projektowej. W związku z tym, że ulica Widłakowa w

dużej mierze przebiega na wale Wisły, potrzebne będzie uzyskanie zgody i odstępstw od

Państwowego Gospodarstwa Wodnego - Wody Polskie, odnośnie przebiegu drogi po wale.

Następnie będzie konieczne zezwolenie na odprowadzenie wód opadowych. Dodatkowo

uzyskanie dokumentacji ZRID może potrwać około roku. Dlatego w najbliższym czasie nie ma

możliwości wprowadzenia w tym rejonie komunikacji miejskiej. Zastępca Dyrektora ds.

Inwestycji Iwona Król tłumaczyła na posiedzeniu Komisji Infrastruktury RMK, że Zarząd

Infrastruktury Komunalnej i Transportu będzie prowadził rozmowy z wiceprezydentem

Tadeuszem Trzmielem w sprawie wprowadzenia tej inwestycji do Wieloletniej Prognozy

Finansowej i zabezpieczania środków. Planowane jest rozpoczęcie procedury dokumentacyjnej

w tym roku, a zakończenie jej w przyszłym. Jeśli wszystko pójdzie zgodnie z planami inwestycja

mogłaby zostać zrealizowana na przełomie 2019-2020 roku.  
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